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Vedení města přizvalo k jednání o 
smlouvách na bazén a lázně opozici 

 

 

Přestože z vyjádření Úřadu na ochranu hospodářské soutěže jednoznačně vyplynulo, že zakázky 

„Bazén Liberec“ a „Revitalizace městských lázní na galerijní objekt“ jsou v pořádku, a navíc vedení 

města připravilo dodatky, které upevňují lepší pozici SML ve smluvním vztahu, ještě jednou 

primátorka společně se svými náměstky zasedla před projednáním podpisu obou smluv na Radě 

města k jednacímu stolu. 

Tentokrát vedení přizvalo i opoziční zastupitele, a to Mgr. Jana Korytáře a PhDr. Jaromíra Baxu, za  

Změnu pro Liberec. Ti jsou totiž největšími oponenty zmiňovaných smluv. Vedení města proto před 

eventuálním podpisem smluv zajímalo, jaké jsou jejich konkrétní námitky a v čem vidí nevýhodnost 

pro SML. 

Jan Korytář společně s Jaromírem Baxou však na konkrétní nedostatky nepoukázali s tím, že jde 

pouze o jejich domněnky a indicie, které je povedou v případě podpisu smluv na obě zakázky 

k dalším krokům, a to dle jejich slov hned k několika žalobám.  

Vedení města se však při rozhodování o podpisu smluv bude rozhodovat na základě konkrétních 

právních rozborů a doporučení odborníků. Ve hře je totiž možnost jak žalob ze strany Jana Korytáře, 

tak ale v opačném případě (nepodepsání smluv) žaloby ze stran vítězných firem, které vyhrály 

regulérní výběrové řízení. A navíc zde také reálně hrozí, že město v případě dalších komplikací 

vedoucích k posunu harmonogramu realizace obou zakázek může přijít o celou alokaci na IPRM 

Liberec – zóna „Lidové sady“.  
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